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Divan Kurulu Toplantı Tutanağı 

Divan Kurulunun 28 Şubat 2024 Çarşamba günü saat 13.30’da Ali Sami Yen Spor Kompleksi 
Rams Park Özhan Canaydın Konferans Salonu’nda yaptığı olağanüstü toplantının tutanağıdır. 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Saygıdeğer hazirunun müsaadesiyle kürsüye geçiyorum.  
Değerli divan kurulu üyelerimiz, bizleri Galatasaray iletişim platformlarından, Youtube 
kanalından takip eden üyelerimiz, değerli basın emekçileri, Galatasarayımızın sarı kırmızı 
renklerine gönül vermiş, hayatlarını armaya adamış kıymetli taraftarlarımız. 
Cumhuriyetimizin kurucusu, ebedi başkomutan Gazi Mustafa Kemal Atatürk, vatan uğruna 
yaşamlarını yitirmiş kahraman şehitlerimiz, kulübümüzün kurucusu 1 numaralı üyesi Ali Sami 
Yen ve arkadaşları için sizleri saygı duruşuna davet ediyorum. 
Ruhları şad olsun, hepsine Allahtan rahmet diliyoruz. Müsaadenizle divan masasındaki yerime 
geçiyorum. 
Saygıdeğer hazirun, malumunuz 24 Ocak 2024 tarihinde mali konular ağırlıklı gündem maddesi 
olarak Ocak ayı toplantımızı icra etmiştik. Orada almış olduğumuz karar gereği, bağımsız 
denetim şirketinin raporu, mali grupla yaptığımız temaslar sonucu Şubat ayının sonuna ancak 
yetişebiliyordu. Dolayısıyla divan başkanlık makamı olarak, bizzat tüzüğümüzün 101/5 maddesi 
uyarınca, olağanüstü, sadece mali konuların, 6 aylık konsolide mali raporun ve Denetim Kurulu 
raporunun, bağımsız denetimden geçmiş olarak icrası için, bugünkü toplantıyı icra ettik. 
Biraz sessiz olabilir miyiz? Şimdi özellikle bu akşam çok hayırlı bir iş için kulüp birimlerimiz yoğun 
bir çaba sarf etti. Engelsiz aslanlar, tekerlekli sandalye basketbol şubemizin, katkı olarak bir balo 
tanzim edildi, düzenlendi. Akşamleyin de bunun yoğun bir organizasyonu var. O yüzden zamanı 
verimli kullanmak açısından, gündemi özellikle şu anda okuyalım. Nilüfer Hanım, buyurun. 
 
Divan Kurulu Yazmanı Nilüfer Sanvar 
Divan Kurulu Gündem: 

1. Değişen tüzüğümüzün 87/14’üncü madde uyarınca, kulüp ve bağlı ortaklıklarına ait, 30 
Kasım 2023 tarihi itibariyle düzenlenmiş ve bağımsız denetimden geçmiş, 6 aylık 
konsolide mali tablolarının Yönetim Kurulunca sunulması.  

2. Değişen tüzüğümüzün 96/8’inci maddesi uyarınca, kulüp ve bağlı ortaklıklarına ait 30 
Kasım 2023 tarihi itibariyle düzenlenmiş, bağımsız denetimden geçmiş, 6 aylık konsolide, 
mali tablolarla ilgili olarak, Denetim Kurulunun tespiti ve incelemeleri. 

3. Gündemin birinci ve ikinci maddesinde sunulan raporlarla ilgili görüşme açılıp, 
katılımcılara söz verilmesi. 

4. Kapanış 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Divan yazmanımız Nilüfer Hanım’a teşekkürler. Bu olağanüstü toplantının karakteri gereği, 
gündeme bağlılık prensibine göre, sadece 6 aylık, 1 Haziran – 30 Kasım dönemine ait mali 
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tablolar, yani sportif ve idari konular ve serbest gündem maddesi de olmadığına göre, sadece 
bu gündeme bağlı kalacağız. Bunu özellikle toplantı açılışında belirtmiş olayım.  
Şimdi kürsüye Başkanımız Sayın Dursun Aydın Özbek’i davet ediyorum. Buyurun sayın başkan. 
 
Kulüp Başkanı Dursun Aydın Özbek 
Sayın Divan Başkanım değerli divan heyeti, çok değerli hazirun, bizi izleyen değerli 
Galatasaraylılar, hepinize saygılarımı sunuyorum. Bugün divan başkanımızın da belirttiği gibi, 
olağanüstü bir divan yapıyoruz, burada 6 aylık konsolide kulüp ve sportifin mali tablolarını 
irdeleyeceğiz, onların hakkındaki görüşlerimizi belirteceğiz. Bir konuda biraz sonra tablolar 
açıklandığı zaman, İsmail kardeşim size özet şeklinde aktaracağı bilgilerde net olarak gözüken 
bir şey var. O da şu. Tabloya baktığımız zaman, şunu fark ediyoruz. Örneğin bundan önceki 6 
aylık dönemde, konsolide olarak ödediğimiz faiz miktarı 6 ay için, 200 küsur milyonlardayken ve 
o dönemde faiz oranları yaklaşık %11, 12’lerde seyrettiğini de dikkate alarak, ödenen faiz miktarı 
o kadardı. 
Şimdi 1 Haziran – 30 Kasım tarihindeki ikinci 6 aylık döneme baktığımız zaman, mukayeseli 
tabloyu da göreceksiniz. Faiz oranı, 35, 36’larda seyrederken, ödenen faiz miktarı, 540 milyon 
TL civarında.  
Daha bunun hızı kesilmedi yani, 35, 36 diyorum. Bugün neredeyiz? 45, 46’lardayız. Dolayısıyla 
her zaman ifade ettiğim gibi, faiz Galatasarayın kanayan bir yarası. Çünkü tabloya baktığınız 
zaman, faaliyetlerimizden yani sportif ve diğer faaliyetlerimizden Galatasaray son derece 
başarılı.  
Yaklaşık olarak ifade etmem gerekirse, eğer Galatasaray bu faiz yükünden kurtulmuş olsaydı, 
bugün 6 aylık konsolide bilançosunda çok da değerli, çok da güzel bir kârlılığı vardı. Tabloda 
bunları net olarak göreceksiniz. Onun için, seçildiğimiz birinci günden beri, benim ve 
arkadaşlarımın ifade ettiği en önemli şey, bu Galatasarayın kanayan yarası olarak ifade ettiğim 
faiz sarmalından çıkmamız lazım. Bunun için çalışmalarımız üst seviyede devam ediyor. Kısa bir 
süre sonra inşallah bu yapılandırmadan oluşan borcumuzu, ödemek suretiyle Galatasarayın bu 
faiz sarmalından çıkarmış olacağız. Ben buradan teşekkürü bir borç biliyorum. Bu konuda 
yaptığımız bütün çalışmalarda bizim yanımızda durdunuz, bize destek verdiniz. Onun için 
hepinize bütün genel kurul üyelerime, taraftarlarıma herkese buradan büyük bir teşekkür 
gönderiyorum. 
Diğer bir ifade etmek istediğim önemli hususlardan bir tanesi de şu değerli Galatasaraylılar, şu 
dönemde son derece kritik, son derece Galatasaray için önemli bir dönemden geçiyoruz. Bu 
dönemden geçerken, çünkü Galatasaraya karşı açılan birkaç tane cephe var, birkaç tane derken, 
1, 2, 3 değil yani, 7, 8, 9 tane cephe var. Bu cephede arkadaşlarımla beraber büyük bir mücadele 
içindeyiz, büyük bir mücadele veriyoruz. Onun için her zamankinden çok daha fazla özellikle bu 
dönemde, sizin desteğinize, sizin bizim arkamızda durmanıza ihtiyacımız var. Bunu sizlerden rica 
ediyorum. Çünkü Galatasarayın bu başarılı yürüyüşü, hem sportif hem finansal olarak başarılı 
yürüyüşüne çelme takmak isteyen, bunu engellemek isteyen bir sürü mihrak var. Her fırsatta 
bunu, her şekilde kullanıyorlar. 
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Onun için özellikle bu dönemdeki birlik ve beraberliğimiz, bir arada sırt sırta olmamızın büyük 
önemi var diyor ve hepinize saygılarımı sunuyorum ve divan toplantısına da hoş geldiniz 
efendim. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Başkanımız Sayın Dursun Aydın Özbek’e teşekkürler. Şimdi gündemimizle devam ediyoruz. 
Gündemin birinci maddesi ile ilgili mali sunumu yapmak üzere, Yönetim Kurulu Muhasip Üyemiz 
Sayın İsmail Sarıkaya’yı kürsüye davet ediyorum. Buyurun. 
 
Yönetim Kurulu Muhasip Üyesi İsmail Sarıkaya 
Değerli divan, değerli divan üyeleri, Yönetim Kurulumuz, bizi televizyonlarında seyreden değerli 
Galatasaraylılar, hepinize iyi günler diliyorum. Ben geçen sefer size sunmuştuk, kulübün 
sololarını ve sportifin konsolide raporunu, işte o gün bir tek kulüp, konsolideyi size 
yetiştirememiştik. Bunu sunmak maksadıyla sizlerin karşısındayım. Biz hatırlatmak babında size 
ilk önce isterseniz kulübün gerçekleşeni burada ekranda. Bunları tekrar size okumak 
istemiyorum. Arzu edenler, divan başkanımızdan bu raporları, benim size sunduklarımı 
alabilirsiniz. Hepsini hazırladık. Oradan da takip etmeniz mümkün olabilir. Tamam. 
Kulüp soloyu geçelim lütfen, Sportifi de bir gösterelim, hatırlatmak için. Burada da biliyorsunuz, 
Sportifin konsolide raporunu açıklamıştık ve 34 milyon TL kârda gözüküyorduk. Şimdi bunların 
hepsini birden, kulüp ve sportifi konsolide edilmiş şekilde ben size yine özet bir şekilde 
okuyacağım.  
Kulüp konsolide raporuna açalım. Kulüp konsolide raporumuz. Hasılatımız, ilk 6 ayda 1 
milyardan 2 nci 6 ayda, 3 milyar 240 a çıkmış durumda, aşağı yukarı 3 kattan biraz fazla artmış 
durumda. Satış maliyeti 1.445 ten 2.5 milyara çıkmış durumda. Buna rağmen ilk 6 ayda, 436 
milyon TL zarar gözükmesine rağmen, ikinci 6 ayda, 698 milyon TL kâr gözüküyor. Bu yani 
maliyet ve satışları açıklamama gerek olduğunu düşünmüyorum. Yani hepinizin takip ettiği 
üzere biliyorsunuz diye düşünüyorum. 
Genel yönetim giderleri, ilk 6 ayda 122 milyondan, ikinci 6 ayda 164 milyon TL ye çıkmış 
durumda. Pazarlama dağıtım giderleri; 46 milyondan 92 milyon TL ye çıkmış durumda. Diğer 
faaliyet giderleri; 12 milyondan 50 milyon TL ye, diğer faaliyet giderleri dediğimiz, ilk 6 ayda, ki 
bu kur farkıdır. 205 milyon iken, ikinci 6 ayda 792 milyon TL ye çıkmış durumda. Totale 
baktığımızda, ilk 6 ayda 799 milyon zarar gözükmesine karşın, ikini 6 ayda bu zarar 300 milyon 
TL ye kadar inmiş durumda. Yatırım faaliyetlerindeki gelir ve giderler, 1 milyar 269 milyon olarak 
gözüken buradaki Adanın ve Galatasaraydaki gayrimenkullerin değerlenmesi, ilk 6 ayda 1.268, 
ikinci 6 ayda 520, yani ikinci 6 ayda düştü olarak düşünmeyin, 1268 in üstüne 520 milyon TL 
daha değerlenmiş durumda. 
Finansman giderleri, demin başkanımızın açıkladığı gibi, 251 milyon iken, ilk 6 ayda, bu faiz gideri 
oluyor. İkinci 6 ayda 540 milyon TL ye ulaşmış durumda. Bu da demin başkanımızın sizlere ifade 
ettiği gibi, ilk 6 ayda %11 olan faiz, ikinci 6 ayda %36’lar civarına çıkmış, haliyle 540 milyon TL 
lere ulaşmış durumda.  
Vergi ve giderler, 12 milyona çıkmış, dönem kârı ve zararı; ilk 6 ayda 219 milyonken, ikinci 6 ayda 
333 milyon zarar etmiş gözüküyoruz. Kulüp konsolidede. Tamamen sizlere daha önce 
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gönderdiğimiz 34 sayfanın özetlenmiş, yani toplam olarak, oradan girenlerin, çıkanların özeti 
budur. Hepimiz için iyi bir genel divan değerlendirmesi olur diye düşünüyorum. Tekrar saygılar 
sunuyorum. İyi günler diliyorum. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Muhasip üyemiz Sayın İsmail Sarıkaya’ya teşekkürler. Kısa ve özlü sunumu için. Şimdi Denetim 
Kurulu adına Ömer Çirkin herhalde sunacak. Buyurun. 
 
Denetim Kurulu Üyesi Ömer Çirkin 
Sayın Divan Kurulu başkanım ve heyeti, sayın Yönetim Kurulu başkanım ve üyeleri, saygıdeğer 
Galatasaraylılar, tüzüğümüzün amir hükmü uyarınca, kulübümüzün bağımsız denetimden 
geçmiş 30 Kasım 2023 tarihli konsolide finansal tabloları hakkında Denetim Kurulumuzun 
görüşlerini paylaşmak amacıyla söz almış bulunuyorum. Denetim Kurulumuz adına hepinizi 
saygıyla selamlıyorum. 
Sayın muhasip üye zaten ilgili mali tablolara ilişkin bilgileri aktardı, biz de bu kapsamda denetim 
bakış açısıyla görüşlerimizi sizinle paylaşmak istiyoruz. 
Bu ekran biraz küçük farkındayız ama ileride daha detaylı vereceğiz diğer slaytlarda. Mali 
tablolardaki ilk dikkat çeken konu olarak, tabii bir taraftan kulübün gerek sportif gerekse de 
ticari faaliyetlerinin artması, diğer taraftan da içinde bulunduğumuz enflasyonist ortamın da 
etkisiyle bilanço büyüklüğümüz her dönem önemli oranda büyümeye devam ediyor. Bunu 
görüyoruz. Buna göre 31 Mayıs 2023 – 30 Kasım 2023 tarihleri arasında konsolide bazda, 
kulübün aktiflerinin yaklaşık 2.2 milyar TL artışla, 9.1 milyar liradan 11.3 milyar lira seviyelerine 
ulaşmış görünüyor. Bu da yaklaşık %24 lük bir artışı ifade ediyor. Burada yer almıyor ancak 
yaklaşık 1.5 yıl öncesiyle, 30 Haziran 2022 bilançosuyla karşılaştırıldığında ise, bilanço 
büyüklüğünün yaklaşık 5 kat, tam olarak da 4.7 kat arttığı ve 2.4 milyar liradan, 11.3 milyar 
liraya, yani 8.9 milyar bir artış gösterdiği gözüküyor. Bunlara ilişkin detayları biraz sonra 
paylaşmış olacağım. 
Öncelikle aktif tarafta, önemli aktif kalemleri incelediğimiz zaman dönen varlıklarda bir önceki 
döneme göre, yani Mayıs sonuna göre 1 milyar lira civarında bir artış, duran varlıklarda ise 1.2 
milyarlık bir artış gözüküyor. Dönen varlıklardaki en önemli hareket, kısa vadeli ticari alacaklar 
kalemi altında gelir tahakkukları ve alacak senetleri bakiyesindeki artıştan kaynaklanıyor. 
Burada temel anlamda, yani en şey, yoğunlukta olan sponsorluk anlaşmalarımız çerçevesinde, 
cari dönem ve önümüzdeki dönem alacaklarımızın artışı olduğunu söyleyebiliriz. 
Yine dönen varlıklar tarafında artan diğer bir kalem, sporcu sözleşmelerine ilişkin bazı peşin 
ödediğimiz ve önümüzdeki dönemlerde giderleşecek ödemelerin peşin ödenmiş giderler 
kaleminde yer aldığı. 
Duran varlıklar tarafında ise sayın muhasip üyenin de belirttiği gibi, yatırım amaçlı 
gayrimenkuller arasında, Galatasaray Adasının ekspertiz değerinin yaklaşık 300 milyon lira artışı 
yer alırken, diğer gayrimenkullerimizde, şöyle sırayla açıyorum. Çok majör bir değişiklik olmadı 
bu dönem içerisinde. 
Aktifte diğer önemli bir kalem olan ve ağırlıklı sporcu bonservislerinden oluşan maddi olmayan 
duran varlıklar kaleminde de raporlama döneminin transfer dönemini de kapsadığı dikkati 
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alındığında yaklaşık 820 milyon liralık bir artış olduğu göze çarpıyor. Son olarak Riva projemizin 
bilanço değerinde bu dönem önemli bir değişiklik gözükmüyor ve söz konusu projedeki hakkımız 
bilançomuzda 373 milyon TL olarak değerlenmiş durumda. 
Yükümlülükler tarafında baktığımızda ise öncelikle bu taraftaki en büyük kalem olan bankalar 
birliği anlaşması kapsamında, kısa ve uzun vadeli borç rakamımızın, bir önceki dönemdeki 2.7 
milyar lira seviyesinden, 2.3 milyar seviyesine gerilediği gözüküyor. 
Bu dönemde temelde sporcu transferlerine ilişkin yükümlülük ve cari hesapların yer aldığı, uzun 
ve kısa vadeli ticari borçlar bakiyesinin ise 1.6 milyar seviyesinden yaklaşık 2 milyar liralık bir 
artışla, 3.6 seviyesine çıkmış olduğunu görüyoruz. 
Bu hem kısa vadeli, hem uzun vadeli, sunumda sadece kısa vadeli tarafı gösteriliyor ama ikisinin 
toplamını söylüyorum. Buna karşılık önemli bir kısmı önümüzdeki dönem gelir hesaplarına 
aktarılacak olan ve peşin tahsil edilen, kombine, loca, sponsorluk vesaire gibi gelirlerimiz ve 
alınan avanslar bakiyelerini muhteva eden müşteri sözleşmelerinden doğan yükümlülükler 
kaleminde de 1.1 milyar liralık bir artış gözüküyor. 
Sporculara olan yükümlülükler ve vergisel yükümlülüklerin kaydedildiği uzun ve kısa vadeli yine 
bir önceki kalem gibi. Çalışanlara sağlanan faydalar kapsamında, borçlar kaleminde ise yaklaşık 
200 milyon liralık sınırlı bir artış görünüyor. Burada özellikle uzun vadeli vergi yapılandırmaları 
nedeniyle, kısa vadeden uzun vadeye doğru bir kayış, olumlu bir kayış gözüküyor. Son olarak, 
pasif tarafıyla ilgili, bu dönem kulübün öz kaynaklarında ise toplamda yaklaşık 110 milyon liralık 
bir gerileme gözüküyor. 
Bilançoda yükümlülük olarak görünmeyen ancak 2026-2027 sezonu sonuna kadar şarta bağlı 
olarak sporculara, menajerlere ve teknik kadroya ödenecek sabit net ücretlerin toplamının ise 
1.4 milyar TL si bu yıl olmak üzere, bu geçirmekte olduğumuz sezona ait olmak üzere toplam 5.1 
milyar TL olduğu da yine bağımsız denetim firması tarafından tespit edilen başka bir husus. 
Gelir tablosuna geldiğimizde, 1 Haziran – 30 Kasım tarihleri arasında demin sayın başkanımızın 
da, muhasip üyenin de belirttiği gibi, kur farkları tarafında yaklaşık 695 milyon lira bir kur farkı 
gideri oluştuğunu görüyoruz. Bununla beraber esas faaliyetlerimizden de 301 milyon lira bir 
zarar oluşuyor. 
300 milyon TL si demin de bahsetmiş olduğum gibi, Galatasaray adasının değerlemesinden, 
kalanı da en temelde futbolcu satışlarından, satış geliri kaynaklı olmak üzere, yatırım 
faaliyetlerinden 520 milyon lira kâr ve faiz giderlerimizden de 557 milyon lira zarar olmak üzere, 
konsolide bazda, bu 6 aylık dönemde, 333 milyon lira zarar ettiğimiz gözüküyor. 
Tüm bu bilgiler ışığında, 2023 yılının bu 6 aylık finansal faaliyetlerini özetlediğimizde, demin de 
bahsettiğim gibi, konsolide bazlı 333 milyon lira zarar ve toplam öz kaynağımızın da eksi 174 
milyon lira olarak gerçekleştiği görülüyor. Bunun detayına indiğimizde, kulübün solo bazda, bu 
dönemde 315 milyon lira zarar, yani eskiden dernek dediğimiz kulübün, sportif a.ş. nin 34 milyon 
lira kâr ve diğer konsolidasyon muhasebeleri kapsamında da 52 milyon lira bir zarar kaydı atıldığı 
gözüküyor. Aynı şekilde öz kaynak kalemi olarak da bireysel bazda kulübün 5.8 milyar lira pozitif 
öz kaynağa ulaştığı, ancak konsolidasyon, yine konsolidasyon düzeltmeleri kapsamında özellikle 
sportif a.ş hisseleri değerinin konsolidasyon kapsamında dikkate alınmaması, yani sportif a.ş. 
nin hisse olarak değil, şirket olarak dikkate alınması sebebiyle, bu rakamın 4.4 milyar lirasının 
geri çekildiğini, ilaveten sportif a.ş. nin de eksi 1.5 milyar lira öz kaynağının olduğu gözüküyor. 
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Demin de bahsettiğim gibi, toplam bazda da konsolide öz kaynağımız eksi 174 milyon lira olarak 
gerçekleşmiş durumda. 
Denetim firması Grand and Tortenin finansal tablolara ilişkin görüşlerine gelince, firmanın kulüp 
finansal tablolarına ilişkin görüşü, geçmiş dönemlerde olduğu gibi, sınırlı bir olumlu görüş 
olmuştur. Firmanın görüşünün sınırlı olumlu olmasının iki nedeni ise, birincisi bildiğiniz üzere, 
başta spor kanunu olmak üzere, ilgili mevzuat sebebiyle, kulübümüzün mali yılı değişti, esasen 
finansal raporlama standartlarına göre, karşılaştırılabilirlik açısından bizim finansal tabloları, 30 
Kasım 2022 – 30 Kasım 2023 karşılaştırması yapmamız gerekirken, teknik sebeplerden ve 
operatif sebeplerden dolayı, kulüp bu raporları çıkaramadı. Böyle olunca da 31 Mayıs – 30 Kasım 
karşılaştırması yapılıyor. Denetim firması da bunu şerh düşmüş durumda. Sınırlı görüşe konu 
ikinci husus ise, spor genel müdürlüğü ile devam eden muhtelif davalar. Bu davaların muhtemel 
finansal sonucu öngörülemediği için, denetim firması bu hususta şerh düşüyor her dönem. 
Bunların yanı sıra, denetim firmasının olumlu görüşünü etkilemeyen, ancak dikkat çekmek 
istediği başka hususlar da bulunuyor. Bunlar öncelikle finansal sebeplerden dolayı, öz kaynağın 
eksi olması, kısa vadeli yükümlülüklerimizin yüksek olması vesaire gibi sebeplerden dolayı, 
işletmenin sürekliliğine ilişkin belirsizlikler. Demin de bahsettiğim gibi, sportif a.ş. nin 30 Kasım 
itibariyle aslında borsa değerinin toplamda 8.5 milyar lira olmasına rağmen, konsolidasyon 
prensipleri gereği bu değerin finansal tabloya yansıtılmamış olması ve son olarak bilançoda 
demin de bahsettiğim gibi, 373 milyon lira olarak gözüken Riva projesine ilişkin haklarımızın 
belirlenen tutarın üzerinde gerçekleşme olasılığı hususlarını denetim firması altını çiziyor. 
Son olarak dönem içerisinde Denetim Kurulumuzun faaliyetlerine çok kısa değinmek gerekirse, 
ilgili dönemde 8 tanesi genel gözlem, tespit ve gelen şikayetlerden bir tanesi de etik hattımıza 
gelen şikayetlerden olmak üzere, 9 adet denetim raporu düzenlemiş oldu kurulumuz ve bunları 
ilgili mercilere iletti. Etik hattımıza da bu dönemde 22 tane ihbar ulaştı. Ve bunlara ilişkin de 
gerekli değerlendirme ve aksiyonlar alındı. Bugüne kadar da yaklaşık 1.5 sene rapor tarihi 
itibariyle toplam etik hattımıza gelen bildirim sayısı 78 e ulaştı. 
Tüm bunlar ışığında, Denetim Kurulumuzun görüşü olarak kurulumuz bahsi geçen dönemde, 
yani 30 Kasım 2023 tarihli mali tablolara ilişkin bilgi ve belgeler de dahil olmak üzere, Denetim 
faaliyetleri kapsamında talep etmiş olduğu, her türlü bilgi ve belgeye ulaşmıştır ve ilgili döneme 
ilişkin incelemelerinde mevzuata aykırı herhangi bir hususa rastlanmamıştır. Beni dinlediğiniz 
için teşekkür ediyorum. Saygılarımı sunuyorum. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Denetim Kurulu adına gayet detaylı sunum yapan sayın Ömer Çirkin’e teşekkürler. Şimdi 
gündemimizin 3 üncü maddesiyle devam ediyoruz. 
Gerek mali sunum, gerek Denetim Kurulu sunumu ile ilgili görüşmeyi açıyorum. Söz almak 
isteyen üyelerimiz? Şu anda saygıdeğer iki üyemiz görüşme talebinde bulunmuşlar. İlk 
konuşmacımız Sayın Ertay Örmen, ikinci konuşmacımız Sayın Ayhan Yeğinsu, üçüncü 
konuşmacımız Sayın Hayri Kozak. Buyurun. 
 
Ertay Örmen 
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Sayın Divan başkanım, sayın üyeler, sayın başkan, sayın üyeler, saygıdeğer hazirun, şimdi bugün 
olağanüstü toplandık ve sadece 6 aylık konsolide için toplandık ama açıkçası bizim elimize 6 aylık 
konsolide raporu gelmedi. Yani bana gelmedi, ya da bir tek herhalde bize gelmedi. Birkaç 
sayfasını gördüm. Dolayısıyla o kısmi bilgilerimiz dahilinde, bir şeyler konuşmaya çalışacağım. 
Fakat, konuşmanın gelecekteki konuları itibariyle ve son zamanlarda içinde bulunduğumuz 
nahoş durumlar itibariyle, başkanımızın da dediği gibi, birçok cephede savaş veriyoruz. Yani 
sahada ayrı veriyoruz, onun yanında bir sürü cephede veriyoruz. Şimdi mali konulara geçmeden 
önce kısa bir, bir şeyler söylemek istiyorum. Şimdi biz Galatasaray’ız ve bana göre bu ligde bizim 
herhangi bir rakibimiz yok ve eş değer herhangi bir kulüp de söz konusu değil. Bizim 543 yıllık 
bir geçmişimiz var tarihten gelen, hiçbirine nasip olmayan bir liseden doğmuş durumdayız. 
Dolayısıyla ne bizim asaletimize ne kültürümüze ne eğitimimize ne de vizyonumuza ulaşabilecek 
durumda değiller. Geçenlerde bir arkadaşımın ofisindeyken, duvarında bir resim gördüm 
diyeyim, uzun zamandır evet başkanımızın dediği gibi, bir sevgi iklimi altında, kendisi de 
geldiğinden beri bizleri buluşturmaya çalışıyor. Ama hani bu sevgi iklimi, dönemsel mi olur? Bir 
sonraki yönetim bu sevgi iklimini devam ettirir mi? Ettirmez mi? Bizler bunu devam ettirebilir 
miyiz? Ettiremez miyiz? Çok şey değilim, ama o duvardaki yazı bana çok dokundu ve esasında 
bundan sonra altında buluşabileceğimiz bir çatı, belki de çok uzun zamandır unuttuğumuz ama 
hepimizin bildiği bir şey, yani kimse bilmiyor filan değil, yani ben sıfırdan bir şey görmedim. 
Eminim herkes bunu biliyordur, fakat biz bu konudan çok uzun zamandır uzaklaştık. 
Bu konu ne? Bu konu Galatasaraylılık. Yani bu hepimizin bildiği bir şey, şimdi kısaca çabucak 
bunu okumaya çalışacağım. Bunu kurucumuz ve ilk başkanımız Ali Sami Yen’in sözleri ile 
aktarıyorum. Galatasaraylı olmak demek, sadece şampiyonluklarla açıklanamayan, sadece 
kültürle tarif edilemeyen, sosyal dayanışma ile, sevgi ile olağanüstü güçlü kazanma arzusu ve 
sınır tanımaz büyüme hırsı ile anlatılamayan bir yaşam biçimine sahip olmak demektir. Dünden 
geleceğe uzanan tarihin sonsuz koridorlarında Galatasaraylı olmak demek, giderek büyüyen, 
giderek parlayan, erişilmesi mümkün olmayan bir ışık, inanılmaz uzaklıklara ulaşan bir ses ve hiç 
ölmeyecek bir ruha sahip olmak demektir, demiş. 
Şimdi bu Galatasaraylılık, bizden başka kimseye nasip olan bir şey değil, çünkü bu bizim esasında 
liseden doğan bir gelen bir ruh. Ama ben bu ruhun, hem liseliler, hem lisesizler, hem taraftarlar, 
kim varsa, herkesi kapsadığına inanıyorum ve bütün Galatasaraylıları bu ruhun altında ve bu 
Galatasaraylılığın çatısı altında birleşmeye davet ediyorum. Ve ikinci unsura geçmek istiyorum. 
İkinci unsur, Galatasaray, Galatasarayın menfaatleri. Ben açıkçası, hiçbir yöneticinin, ister 
seçilmiş, ister atanmış, ister profesyonel olsun, Galatasarayın sadece Galatasarayın menfaatine, 
Galatasarayın faydasına ve Galatasarayın lehine olan olayları kabul etmelerine, ilgili konuların 
altına imza atmalarını ve ilgili konularda karar vermelerini rica ediyorum. Çünkü artık 
Galatasarayın verecek bir şeyi kalmamıştır. Bundan sonra herkesin Galatasaraya vermesi 
gerekmektedir. Bundan sonra Galatasaray sadece alıcı tarafta olmalıdır. Çünkü yeterince 
vermiştir bugüne kadar. Dolayısıyla Galatasarayın menfaati ve faydası, her şeyden öndedir. Bu 
da ikinci konuydu. 3’üncü konu ise bizde böyle zaman zaman konuşulan bir kırmızı çizgi olayımız 
var. Zaman zaman birtakım kişiler, birtakım kurumlar, kırmızı çizgi haline geliyor. Bu kırmızı çizgi 
çok kaygan oldu ve bence tek kırmızı çizgi var. O da Galatasaray. Bence buradan ayrılmamalıyız.  



8 
 

Bu üçü unsurdan sonra, mali tablolara geçmek gerekirse, ben şöyle bir tablo hazırladım sizler 
için. Önüme gelen tablolardan. Şimdi burada önümüze en son bizim, 2022’nin Aralığında bir 
konsolide tablo geldi. Hem sportif, hem şey ama bir önceki vaziyette, ondan sonra da 12 aylık 
herhangi bir yerde kulübün bir verisi yok. Göremedik şu ana kadar. Dolayısıyla esasında en yakın 
veri o olduğu için, 31 Aralık 2022 ile 30 Kasım 2023 ün yükümlülük tarafını biraz karşılaştırmak 
istedim sizler için. 
Üst tarafta 2023, yani şu anda 6 aylık durumumuz var. Altta da 2022 var. Ve yükümlülükler var. 
En baştan başlarsam, pasifte, toplam yükümlülüklerimiz 2022 de 5 milyar 800 milyon iken, 2023 
te 11 milyar 655 milyona çıkmış. Yani bu dönem sonuç olarak 11 aylık bir dönemden 
bahsediyoruz. Yani bu aşağı yukarı %100 lük bir artış söz konusu. Şarta bağlı yükümlülüklerimiz, 
2022’nin Aralık’ında 1 milyar 772 milyonken, 5 milyar 119 milyona çıkmış ki, bu da %188’lik bir 
artış öngörüyor. Totalde de 2022 nin Aralığında 7 milyar 590 milyon olan toplam 
yükümlülüğümüz, 30 Kasım 2023 te 16 milyar 774 milyona gelmiştir. Şimdi bu rakamlar ışığında 
ben bunları o günün kurlarıyla euroya döndüm. 2022 nin Aralığında 405 milyon Euro olan 
toplam yükümlülüğümüz, 30 Kasım 2023 te 581 milyon euroya ulaşmıştır. Şimdi başkanımız evet 
söylüyor, bankalar birliğine borç ödüyoruz, faiz ödüyoruz. Haklı ama deminki sundukları gelir 
gider tablosunda da görüldüğü gibi, bu dönem 300 milyon bir faaliyet zararımız var. Bu faaliyet 
zararı, faiz giderinden önce olan bir faaliyet zararıdır. Dolayısıyla faizden önce biz kâr 
edemediğimiz sürece, bizim hiçbir yerden çıkışımız yoktur. Çünkü kâr etmediğimiz sürece, 
herhangi bir yerde bir paramız olamaz. Ve biz de herhangi bir borcu ödeyemeyiz. Borç 
ödememiz için paramız olması lazım. Paramız olması için kâra geçmemiz lazım. Ben Kasım 
ayından beri, yani 2022 Kasımından beri şirketlerin iyi yönetilip, kâra geçirilmesi ile ilgili 
konuşuyorum. Belki sizleri sıkıyorum, belki yönetimi de sıkıyorum ama bunun olması gerekiyor. 
Bu olmazsa, herhangi bir kredinin kapatılması söz konusu değildir. Evet, tabii ki bankalar 
birliğinden çıkmak lazım ama ben çok açık fikrimi söyleyeyim, önümüzdeki bir iki sene bankalar 
birliğinden çıkabileceğimizi bu tablolarla çok düşünmüyorum. Ha inşallah ben haksız çıkarım.  
Yani bankalar birliği ile ilgili bugün bir konuşma yapmak istiyordum ama tablolarda bir konuyu 
gördüm. O konu biraz daha öncelikli oldu. Konuyu çok uzatmayacağım, çünkü amatör şubeler 
ve bankalar birliği ile ilgili sizleri bilgilendirmek istiyordum, fakat o konuyu bir sonraki 
konuşmama bırakacağım. Mart ayında. Üzülerek gördüğüm bir tablo var. Bu deminki yani Kasım 
ayının faaliyet, daha doğrusu kâr zarar tablosu, burada zaten gördüğümüz gibi, faaliyet kârında 
300 milyonluk bir zararımız gözüküyor. Faizler onun altındadır. Dolayısıyla faizi de ödemek için 
esasında faaliyet kârı yaratmamız lazım ki, faizleri ödeyebilelim. Bunu çok uzatmayacağım. 
Şimdi esas üzüldüğüm nokta ve çok uzun zamandır konuşma gereği duymadığım bir konu, bu 
konunun bence bizim içimizde çözülmesi gerekiyor. 31 Mayıs 2023 e kadar, eski yöneticilerden 
alacaklar ve futbolculardan alacaklar rakamı, duruyordu orada. Bu da 40 milyon TL civarındaydı. 
Fakat Kasım ayındaki tabloda gördüm ki, bunlar silinmiş. Yani geçen yılın Şubat ayında herhalde, 
ya da başlarında bildiğim kadarıyla bir Yönetim Kurulu kararı alındı. Bu yöneticilerden alacaklar 
konusunda ve bunun silinmesi ile ilgili bir karar alındı. Ben şimdi burada bu konunun detayına 
girmeyeceğim. Çünkü bu silinen rakam, bu günün kurlarıyla aşağı yukarı 62 milyon civarındadır 
ve kulübün aleyhine bir karardır. Tabii ki birtakım şeyleri vardır. Yani sebepleri vardır bunu 
silmek için ama bunun haricinde, bunu silmekle kalmayıp, bir de ayriyeten 1 milyon 100 bin 
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euroluk bir de kulübe borç çıkmıştır bu karardan da ki, toplam rakam 100 milyon TL yi 
bulmaktadır. Şu an itibariyle ve bu 100 milyon TL yi kulüp, sportife borçlu durumdadır. Ya da 62 
milyonunu sportife borçlu, 35 milyonunu da kulüp yöneticisine borçlu gözükmektedir. Ben bu 
kararın kulübün o en başta yaptığım menfaat, kulübün menfaati ve kulübün faydası ilkelerine 
istinaden kulübün menfaatine uygun olmadığını düşünüyorum ve bu konunun Galatasarayda 
bence daha fazla uzamaması için, bilmiyorum belki divan kuruluna bir, yani komite mi 
oluşturulur, ne yapılır? Bence seçim öncesi, önümüzdeki bir, iki ay içinde bu konunun bence 
açıklığa kavuşturulup, varsa borç, borçtur, yoksa yoktur. Ya da bu borç esasen kime aittir, onların 
belirlenip, ilgili yerlere transfer edilmesi ya da tekrar yerine konması mı buna bence yani çünkü 
ilgili maddenin altında, diyorlar ki, bir önceki Denetim Kurulunun yani daha doğrusu, 2022, 2021 
haziranı ile 2021 Aralığındaki Denetim Kurulu raporu ile oradaki rapor böyle bir borcun 
olmadığını söylediği için bunu silmişler ama ondan önce 2020 yılında başka bir Denetim 
Kurulunun yazdığı rapora göre de böyle bir borç var. Dolayısıyla bu Denetim Kurulu raporları 
başka bir konuda da 180 derece farklı rapor yazmıştı. Bu konuda da farklı iki rapor var. Biri borç 
var, biri borç yok diyor. Dolayısıyla bence böyle bir çatışma varsa, bunun daha üst bir komite ile 
ya da bağımsız bir komite ile çözülmesi gerekmektedir. Sadece bir Yönetim Kurulu ile biz bu 
kararı aldık, bu borcu sildik, çok doğru gelmiyor bana. Bu önemli bir konuydu. Ha, bunun 
haricinde, yani bu konunun tabii çok detayı var. Ama ben Galatasaray için bütün bu borçlara 
rağmen çıkış yolu var ama, bunlar bu rakamları yani 11 ayda geldiğimiz yer itibariyle, ben oraya 
tekrar gelmek istiyorum ki, herkes görsün. Bu rakamlar, devam ettirilemez. Evet. Taraftardan 
alkış alır, reyting alır. Birilerini popüler yapar ama bizi batırır. Dolayısıyla bizim artık bazı 
şeylerden vazgeçmemiz lazım. Herkesi sevindirmek için değil, Galatasarayı düze çıkarmak için 
hepimiz varız ve bence hem yönetim hem de genel kurul üyelerine büyük bir görev düşmektedir. 
Yönetim Kurulu kendi elinden geleni yapmaktadır ama bence Yönetim Kurulu, genel kurul 
üyeleri, biraz pasif kalmaktadır. Yılda bir kere kongrelere gelip anlamadıkları ya da çok böyle 
şatafatlı sunumlara 1 milyar zarar varken kulüpte, ayakta alkışlayıp, alkışlamak biraz enteresan 
oluyor. Bence bütün genel kurul üyelerinin kulüp hakkında bilgi sahibi olması lazım. Sadece 
sahada olanları, herkes biliyor zaten, onu herkes takip ediyor ama maalesef sahada olmayan 
hiçbir konuyu, hiç kimse takip etmiyor. Herhalde iki elin parmağını geçmez takip eden insan 
sayısı. Ben biraz daha kulübe ilgi rica ediyorum. Hem divana, hem genel kurullara, hem de 
kulüpte olan her türlü olaya, bütün genel kurul üyelerinin ilgisi gerekmektedir. Teşekkür ederim, 
beni dinlediğiniz için, saygılar. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Sayın Ertay Örmen’e teşekkürler. Şu an itibariyle, daha doğrusu 13.38 itibariyle oturumumuzda 
89 divan üyesi ve 13 kulüp üyesi bulunmaktadır. İlk konuşmacı olduğu için, gündem dışında çok 
değerli konular söyledi ama bundan sonraki konuşmacılarda, sadece gündeme bağlı kalmalarını 
hassaten rica ediyorum ve müdahale edeceğim, peşinen söyleyeyim. Yo, ben ortaya bakıyorum. 
Buyurun, sayın ikinci konuşmacımız, Sayın Ayhan Yeğinsu. Herhalde önleyici tedbir şey yaptım, 
mesleki deformasyon. 
 
Ayhan Yeğinsu 
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4840 Ayhan Yeğinsu. Değerli Galatasaraylılar, hepinizi saygı ve sevgiyle selamlıyorum. 
Zamanınızı fazla almayacağım. Çok kısa konuşacağım. Direk söylemek istediğim bu mali 
konularla ilgili birkaç husus var. Onu söyleyeceğim. Sizi rakamlara da boğmayacağım. Çünkü 
rakamlar o kadar karışık bir duruma geldi ki, bir kere çok büyüdü. Büyüdüğü için de bazen 
milyarı, milyonu birbirine karıştırır olduk. Hatta bazı sunan ağabeylerimiz bile, bu rakamları 
maalesef şaşırıyorlar. Çünkü rakamlar hakikaten anormal bir duruma geldi. Değerli 
Galatasaraylılar, bizim sorunumuz şu. Çok net. Bir, kâr etmiyoruz. Her sene zarar ediyoruz. Her 
sene zarar eden bir müessesenin devamlılığı mümkün değil. Yani bunu iş adamı olan herkes, 
içimizdeki herkes gayet yakından biliyor. Bizim mutlaka ve mutlaka kâr edecek bir pozisyona 
gelmemiz lazım, ama öyle, ama böyle. Bunu mutlaka üretmemiz lazım. Bir kâr odaklarını 
üretmemiz lazım. İkincisi ise bence önemli olan konu, futbol. Değerli Galatasaraylılar, 1996 yılına 
kadar baktığımız zaman Galatasarayda her şey gayet iyi gidiyordu fakat 96 dan sonra, bir 
borçlanma eğilimi başladı ve bu borçlanma eğilimi esnasında da aynen şu tabirler kullanıldı. Ya 
ne olacak 20 milyon, 30 milyon dolar borçlanmışız, bunlar basit rakamlar. Ödenir deniyordu. 
Ama bugün geldiğimiz rakam, 500 küsur milyonlara geldi. Dolayısıyla bizim ayağımıza yorgana 
göre uzatmamız lazım. Futbol ciddi bir kara delik, başarılı olduğumuz dönemlere bakarsanız, 
kendi alt yapımızdan yetişmiş olan gençlerimizle bunları sağladık. Şu anda ise tamamıyla 
devşirme usulle gidiyoruz ve Euroları, dolarları saçıyoruz. Bununla ilgili de çok yakın olan bir 
örneği de vereyim. Cicaldau ve Morutan, adamların ederi 3 milyonken, biz kalktık 11 milyon, 
küsuratları da var da küsuratlarına girmiyorum. 11 milyon Euro ödedik bu adamlara. 8 milyon 
Euro nerede Galatasaray’ın 8 milyon eurosu? Ben şahsen bunu takip ediyorum ve çıkaracağım 
ortaya ama şunun altını çok net olarak çizmek lazım. Bizi maalesef bugünkü bu mali tablolara, 
içinden çıkılmaz gözüken mali tablolara getiren şey futboldaki kara delik, bunun önlemini 
almadığımız müddetçe de bir yere gelmemiz mümkün değil. Değil, Riva, Florya, 3 tane, 5 tane 
Florya’nız da olsa, bunu önleyemezsiniz. Çünkü sonunda geleceğimiz nokta, yine aynı nokta 
olacaktır. Geçici olarak bir refahlık sağlanabilir. Geçici olarak birtakım şeyler doğru noktalara 
gelebilir, işte Florya ile Riva’dan paralarla, ama ondan sonra kâr etmediğimiz müddetçe ve 
futbolda bu paraları saçtığımız müddetçe, maalesef ve maalesef, bu tabloları her sene göreceğiz 
ve görmeye de devam edeceğiz. Benim sizlere aktarmak istediklerim bu kadar, hepinizi saygıyla 
selamlıyorum. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Sayın Ayhan Yeğinsu’ya teşekkürler. Sayın Hayri Kozak, buyurun.  
 
Hayri Kozak 
Değerli kulüp başkanım, divan başkanım ve arkadaşları, değerli, çok affedersiniz. Şunu bile 
öğrenemedik. Laf ediyoruz. Şimdi efendim enteresan konuşmalar oluyor ki, bunlara çok yabancı 
değiliz ama bir defa biz şöyle bir işte büyük çaplı bir değişiklik yaptık, bünyemizde, mali 
bünyemizde özellikle. Neydi o? Yıllardır hepimizin şikayetçi olduğu, her kulübün, her nüvenin 
ayrı mali yılla, yani bizde 2 dir o. Sportif a.ş. ve Galatasaray spor kulübü ve konsolide ortakları, 
bunlar hepsi mali yıllarını ayrı tarihlerde yapmak suretiyle, kongrelerini, bütçelerini yaptılar, 
kulüp öyle yaşadı. Hep ayrı ayrı çalışmalarla. Sonra bir fikir oluştu.  
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Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Sayın Hayri Kozak, Sayın Hayri Kozak, rejiden uyarıyorlar, biraz yakınlaşabilirseniz, ses 
duyulmuyormuş.  
 
Hayri Kozak 
Şöyle mi? Teşekkür ederim. Bu devamlı sıkıntıları, bu neticede bunun bildiğiniz gibi genel kurul 
kararı alındı, şey yapıldı, genel kurul yapıldı ve mali yılların birleşmesi karar altına alındı. Bu 
başlangıcı da 1 Haziran 2023 olarak geldi. Şimdi bugüne geldiğimizde, farkındaysanız, 
tablolarımız, yani bu bir suçlama olarak almayın, bu yeni bir oluşumda o iki tane devasa mali 
tabloların her şekilde buluşması ve doğru, sağlıklı olarak birleşmesi kolay bir işlem değildir. Onu 
ben haddimi bilerek söylüyorum, çünkü ben de bir iki rakam yuvarladım ama cidden zordur. 
Gecikmeler normaldir. Ona bir şey yok. Dolayısıyla biz bugün buraya geldik. Bakın dikkat edin, 
31 Ocak sonu itibariyle, 6 aylık bir bütçe yapıyoruz ve sadece geçmişi konuşacağız. Onu da 
sağlıklı bir şekilde konuşamıyoruz. Şimdi bir gecikmenin sebebi bu. Bugünkü mali kongrenin de 
sebebi buydu. Zaten güzel güzel sebebi de yöneticilerimiz söylediler. Ben çok hızlı gideceğim. 
Arkadaşlarımızdan her biri ciddi konulara değindiler, bizim atardamarımız mali işler, bu çenesi 
fazla çalışan, Hayri Kozak da zaten ona takıntılıdır. Senelerden beri sizin kafanıza bunu vura vura 
geldi bugünlere kadar. Ama ne yazık ki mali konular, mali konular çok zor, ama bu arada sayın 
başkanımız, onun ilacını ve sebebini ciddi anlamda teşhis etmiş ki, çok net bir şey söyledi bize. 
Zaten sık sık ifade eder o, onu. Faiz sarmalı, bizi çok yıprattı. Bize karşı mücadele eden 8, 9 grup 
var. Yani mutlaka bilerek konuşuyor, havaya konuşacak değil ama bunun yanında beraberinde 
her ikisinde de rakam ve bu grupların açıklanması gerekiyor. Kiminle, biz, başkanımız işaret 
ediyor da, 8, 9 belki 10, belki 5. Bunları biz bilelim ki, biz de onunla beraber savaşalım. Başka 
nasıl bütünleşeceğiz başkan? Şimdi, sonra konuşuruz. (Biliyor olman lazım, çünkü Galatasarayı 
çok yakından takip ediyorsun) Hayır, ben kendimi bile bunların içine koyuyorum. Ben burada 
eleştiri yapıyorum çok zaman, az önce konuşan arkadaşlarımız da yapar, onlar herhalde, yani 
bunu biraz daha açıklarsak iyi olur. Gazetelerde de devamlı gündemde oluyor, bu hoş olmuyor. 
Yani net şekilde konuşalım. 8, 9 grup, bize cansiperane bir, ne halt yerlerse yesinler, biz 
başarılıysak gideriz, yürürüz. Bugün yürüdüğümüz gibi. Şimdi onu bir ifade etmek istedim. Bu 
arada sayın başkan, çok kısa mali işlerin dışında ama çok önemli kulüp için, bir konuya temas 
edeceğim, izni alarak konuşmak istiyorum. 5 dakika.  
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Ben etmemenizi tercih ederim. Olağanüstü toplantının karakterine göre. 
 
Hayri Kozak 
Tamam, ben bir cümle bir şey söyleyeyim de biz bugün Temmuz 2022 de tam 9 tane tesisin 
kulübünün geleceğini hayati derecede ilgilendiren tesislerin, yapım kararlarını görüşmek üzere 
yönetimin taahhütlerinde görüşmek üzere genel kurul yaptık, o kararları aldık, onların hepsinin 
timingleri size bildirilmiştir. Ayrıca bunun kökünde ben de varım, oluşmasında, başkan da 
sonradan destek oldu, fazlasıyla, sık sık da söyledi. Anahtarı da buradadır. Şimdi bu, ben 
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girmeyeceğim. Zaten sayın divan başkanı bunun önemini biliyor ama şimdi öyle söyledi. 
Konuşmayacağız. Sizlere tavsiyem, rica ediyorum sizden, şunun içindeki o 8, 9 kalem maddeyi, 
nerede başladık bunun içinde, bugün neredeyiz? Siz kulüplerin sahiplerisiniz, hepiniz sahibisiniz. 
Bir kulübün üyesi, kulübün sahibi, ortağı değil mi? Bakın. Anlayın. Olmadı. Çok büyük 
eksiklerimiz var. Sadece Bahçeşehir’deki veya öbür futbol sahasını hazırladığımız yerde, projenin 
yarısı, bir kısmı hazırlandı, bir de Galatasaray Adasını açtık. Onların dışında maalesef kulübün 
direkt geleceğini, mali geleceğini, hayati şekilde ilgilendiren projelerden hiçbir adım atılamadı. 
Sebepleri zaten yönetim de biliyor. Bunu net şekilde ortaya koysunlar da biz mali problemleri 
düşünürken, ha şu sene, şuralarda bunlar biter de bizi kurtarır diye bekleyelim. 
Şimdi bu böyle. Ben bu fazla rakama hiç girmeyecektim, yine girmeyeceğim. Ama şu var, bizim 
yönetimden bilmek istediğimiz, fiili olarak, hepimizin bilmek istediği, 3, 5 tane rakam var. Bunu 
bilelim, bugün bize verilmedi bunlar. Nedir? Şimdi Galatasaray spor kulübü bağlı ortakları, özet 
konsolide 6 aylık bilgilerde, bilanço notları vardır. Bu 3 kalemdir. Hepinizin bütün aldığınız mali 
raporlarda vardır bunlar. Bilanço notlarında, toplam varlıklar, bize lazım olan, hepimize lazım 
olan, 30.11.2023 sonu itibariyle olan bunların rakama dönüşmüş hali. Bende rakam var, size 
okumayacağım. Ama bulun kendiniz okuyun. İki, aynı kalemde, ikinci, toplam yükümlülükler, 
toplam varlıklar. Toplam yükümlülükler, yine 30.11.2023 itibariyle ondan sonra toplam öz 
kaynaklar. Bu üç rakamı, size rica ediyorum. Bir daha rica ediyorum. 2023 itibariyle bulun, 
okuyun, doğru rakamlar, zaten kulüp yazıyor. Ama bugün ifade edilmedi bunlar. Galatasaray 
bağlı ortaklıkları, 30 Kasım 2023, yine o itibariyle, bir, özel konsolide kâr zarar ve diğer kapsamlı 
gelir rakamları. Yani onun bir tablosu var. Çok önemlidir. Özel, konsolide kâr zarar ve diğer 
kapsamlı gelir tablosu. Bunu da bulun, işleyin, öğrenin lütfen. Diğer madde, toplam kapsamlı 
dönem kâr zarar toplamı, bütün bu 6 aylık, aralık sonunda biten bu mali tablonun rakamlarında, 
raporlarında var bunlar. Özet konsolide, öz kaynak değişim, tabii bunlar da bunlar bizim dip 
rakamlarımızdır. Bu hayati konuların dip ve final rakamlarıdır. Onlara bakın sadece, onlar 
merakınızı çekiyorsa, detayına girin. Ben demiyorum ki, hepsini inceleyin. Biz inceledik. Ben 
inceledim. Siz de inceleyin, ne düşüneceksiniz, onu kendiniz düşünün. Sizler hepiniz, kıdemli, 
kulüp üyesi, değil, divan üyesi olarak yılların, deneyimli arkadaşlarımızsınız. Siz tespit edin, ona 
göre bir karar alın. Borçlanmalar, 30 Kasım 2023 itibariyle, kısa ve uzun vadeli finansa borçların 
toplamı, toplamları. İki tane rakam. Tek rakam. İçine girmedim. Girersek anlatacak çok var. Siz 
bulun. Siz çalışın, siz konuşun. Teminatlar, Galatasaray spor kulübü bağlı ortaklıkları tarafından 
verilen teminatlar, yani TRI lar, teminat, ipotek, rehin ve temlikler, yine 30 Kasım 2023 itibariyle, 
burada ulaştığımız toplam, toplam rakamlar, 20 milyarla, 15 milyarı buldu. Teminatlar diyorum, 
altını çiziyorum. Borç, filan kelime kullanmıyorum. Ama bir an düşünün, acaba biz bu teminatları 
niye aldık. Futbolcular için mi, bir yerlere harcayacağız da veya bazı borçları, bilmiyorum. Siz de 
bilmiyorsunuz. Öğrenin, ben de merak ediyorum. Bugün bu 6 aylık raporları beklerken, bunun 
altında ben açıklama bekledim. Ben hiçbir şey duymadım. Varsa burada, ben onu ricam esasen 
şuydu, bugün burada 6 tane rakam söyledim ben, sordum. Bunları, maliye, muhasebeden 
sorumlu (Teminatların tamamı, Bankalar Birliği yapılandırma anlaşması içinde verilmiş 
teminatlardır) bunu herhalde bana bir cevap faslında sizlere söyleyecek başkan. Ben tatmin 
olmadım.  
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Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Sayın Hayri Kozak, siz salona hitap edin. Sayın başkan daha sonra detaylı açıklamada arzu ederse 
bulunacak.  
 
Hayri Kozak 
Ha, bulunacak değil mi? 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Bulunursa, kendi takdiri.  
 
Hayri Kozak 
Tabii. Başkan da olsa, sözümü kesiyor dikkat ederseniz. Peki, yani bunları, hepimizin bilmesi 
lazım. Hepimizin mutlaka bilmesi lazım. Kalkan birkaç arkadaşım, bunun hayati önemini zaten 
ifade ettiler. Evet, hayati önemini, durumdayız, bir de şimdi önümüzde seçimler var. Bu da çok 
ciddi bir olay. Benim başta söylediğim, o verilmiş sözlerin, inşaat tarihine ve gelecekteki bizim 
gider, gelirlerimizi gerekirse, yaşamımızı sağlayacak inşaatlar, yatırımların da durumlarının açık 
açık ortaya dökülmesi lazım. Şu sorduğum rakamların dökülmesi lazım ki, bir daha ama Dursun 
başkan, ama başka bir arkadaşımız, ama futbolla çok yakından olan, bugün semtimize bile 
uğramayan Erden kardeşimiz, bunları aramıza gelsin de, görsünler onlar da ve açıklama 
yapsınlar. Seçimlere öyle gidelim.  
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Sayın Hayri Kozak, burada bulunmayan ve divan üyesi olmayan ve söz, savunma hakkını veya 
cevap hakkını kullanamayan bir kişi hakkında burada ifadede bulundunuz. Lütfen şey yapın, 
gündeme bağlı kalın. 
 
Hayri Kozak 
Ben, ben bilmediğim için soruyorum. Konuşmacının, divan başkanına cevap hakkı var mıdır? Var 
mı efendim? Varsa ben cevap veriyorum. Ben hiçbir konuşmacının adını geçiren, Erden 
Timur’dan mı bahsediyorsunuz? Şimdi ben kötü bir şey mi söyledim? Divan üyesi olmadığı için 
aramızda değil. Ama bu istisnai bir şey, çok önemli bir kişi. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Öyle ifade etmediniz. Neyse, devam edin, buyurun. 
 
Hayri Kozak 
Küfür mü ettim? Söyleyin, hayır siz not alıyorsunuz, kusura bakmayın, affedersiniz, hep başıma 
geliyor. Ne dedim söyleyin? Bir daha yapmamam için. Ne dedim? Arkadaşlarınız var, 5 kişi, 
söyleyin bana. Yani biz de sıradan bir insan değiliz burada. Son söyleyeceğim, bitmiştir. Şu 
kitapçığı gördünüz mü? Bu bizim yeni tüzüğümüz. Hiç kimse görmedi mi? Zaten tüzük size lazım 
değil ki, ne yapacaksınız ya? Yani gerek de yok. Eski tüzükten, tabii işte sen yaramaz çocuk, sen 
çıkarken hep zaten. Şimdi bu tüzük, alın. Bir de şöyle bir durum var, başkan bu cidden berbat, 
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okunmuyor bu kardeşim. Yani inanın mikronize rakamlarla yazılmış, benim gözlerim artık biz de 
yaşlandık malum, zor okuyorum, inanın zorlanıyorum ama bunda sorun yok. Zaten okunmadığı 
için, okunamaması şey değil. Sıkıntı yaratmıyor. Çünkü kimse okumuyor zaten. Herhalde öyle 
düşünülmüş ki, ona göre hazırlanılmış, bunun için de teşekkür ederim sevgili başkan, seni 
seviyoruz. İşte biliyorum, onu söyledim zaten. Ama yorulmasaydın, zaten okumuyorlar ki. (Bunu 
sen de okuma diye yaptık.) ya ben okurum. Onun için yeni gözlük aldım, bak sen fark etmedin. 
Bunu tüzüğü iyi okuyabilmek ve seninle savaşmak için. Hepinizi sevgiyle selamlıyorum, hepinize 
hayırlı şeyler diliyorum. Sayın divan başkanına, hassaten teşekkürlerimi, zayıf olan Türkçemi 
bana hatırlattığı için, işte ne diyeyim.  
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Sayın Hayri Kozak’a teşekkürler. Kulüp birimlerine de bir serzenişte bulunayım, bir basamak, 
sayın ikinci başkanımız çok duyarlılık göstermişti. Hemen bir kürsüye çıkışı kolaylaştırıcı basamak 
şey yapılmıştı. Bugün unutulmuş, ben bu eksiklikten ötürü de özür dilerim. Şimdi 
konuşmacılarımız tamamladılar. Yönetim Kurulu sayın Yönetim Kurulumuzdan veya Denetim 
Kurulumuzdan bir katkıda bulunacak mısınız? Sayın başkan buyurun. 
 
Kulüp Başkanı Dursun Aydın Özbek 
Evet sayın divan, divan başkanım, divan heyeti, değerli hazirun, bugün gündemimiz çok yoğun 
değil, dolayısıyla birkaç konu üzerinde durmak istiyorum. Özellikle çok önem verdiğim, benim 
ve arkadaşlarımın çok önem verdiği bir konu var. Onu tekrarlamak istiyorum. 
Değerli hazirun, Galatasarayın gerek bundan önce, gerek bu yönetim için, gerek bundan sonraki 
yönetimler için, olmazsa olmazı, hep ifade ettiğim barışık olalım, birbirimizi sevelim ve bu sevgi 
ikliminden ayrılmayalım. Bu Galatasarayın mevcudiyeti, Galatasarayın varlığı için, demin bir 
arkadaş, Ali Sami Yen Bey’in ifadelerini kullandı. Onun içinde de sevgi var. Kimsenin hiçbir 
Galatasaraylının bu iklimi zedelemek üzere, ne bir söz söylemesi, ne de yorum yapması lazım. 
Bu kadar büyük bir camiada, elbette bu işin ne kadar önemli olduğu, ne kadar zor olduğu 
tartışılmaz. Ama buna, bu çağrıya soru işareti kimse getirmesin. Çünkü ihtiyacımız, en büyük 
ihtiyacımız, Ali Sami Yen Bey’in konuşmasında, yazdıklarında da belirttiği zaten bu. Ben ve 
arkadaşlarım, bunu zedelenmemesi, bu iklimin devam etmesi için elimizden geleni yapıyoruz, 
yapmaya da devam edeceğiz. Tavsiyem bütün yönetimlerin bu iklimi korumak için ellerinden 
gelen her şeyi yapması. Şimdi Hayri abi çok haklı olarak bir şey ifade etti, dedi ki ya bu 20 milyar 
TL civarında teminat var. Bunlar sadece teminat kelimesi altında sınıflandırırsak, hisse 
senetlerinin temliğinden tutun, ipotekler ve buna mümasil takyidatlar. Bunların hepsi, hepsi. 
Galatasaray sportif a.ş. ile bankalar birliği konsorsiyumu arasında 2019 yılında yapılan 
yapılandırma sözleşmesinin gereği. Tekrar ediyorum. Bugün Hayri ağabeyin üzerinde durduğu 
teminatlar, Galatasaray Sportif a.ş. nin 2019 yılında Bankalar Birliği konsorsiyumu ile yaptığı 
yapılandırma anlaşmasının gereği. Her sene Bankalar Birliği bu anlaşmanın içinde kaldığımız 
sürece, bu teminatları yeniliyor, o gün itibariyle, şimdi ezberimde yok ama, diyelim ki, 5 
milyarsa, bir sonraki sene geliyor, bu teminatı efendim 10 milyara çıkarın, 20 milyara çıkarın, bu 
teminatlar güncellenerek buraya kadar gelmiştir.  
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Teminatların olduğu yer ve adresi, Bankalar Birliği konsorsiyumunun yapılandırma anlaşması. 
Biz hep diyoruz ya, bu işten kurtulalım ve siz değerli divan üyelerine, devamlı hitap ederken, 
genel kurulda da ifade ederken, hep şu amaçla, şu amacı güttüm. Buna inanmamız lazım, bunun 
gerekli olduğuna inanmamız lazım. Biz bunu söylerken, sadece bu gerekli bir şey, bunu böyle 
yapmalı Galatasaray efendim demiyoruz. Nasıl yapacağımızı da söyledik. Bunun nasıl olacağını 
da sizlere 2022 Haziranındaki seçim öncesinde ve ondan sonraki katıldığımız genel kurullarda ve 
divanda defalarca söyledik. Buna bağlı olarak, şimdi bu kürsüye çıkıp, bu kürsüden, efendim 
böyle bir tablo ile, bu faaliyette, bu borç kapanmaz. Bu borç ödenmez. Değerli hazirun, ben hiç 
size, bu borcu ben futboldan kazandığım parayla veyahut da efendim basketten kazandığım 
parayla ödeyeceğim diye bir şey söyledim mi? Elbette ki Galatasaray Spor Kulübünün sportif 
faaliyet, esas faaliyetleri, ancak kendisini çevirecek nispette, böyle yapılmış 2 milyar 200 milyon 
liralık bir borcu kapatacak seviyede değil. Bunu sizler gibi, ben de arkadaşlarım da çok net 
biliyorlar. Onun için sizlere bu borcun nasıl tasfiye edileceğini anlatırken, tam birinci günden 
beri, bunu nasıl yapacağımızı anlattık. 
Bunu bırakın sizler, bizler, rakip takımların başkanları bile biliyorlar ya. Rakip takımın başkanları 
bile bankalar birliği konsorsiyumunun yöneticileri bile, çalışanları bile, bu borcun nasıl tasfiye 
edileceğini biliyor. Peki, nereden biliyorlar? Çünkü bizim bu toplantılarımızı da takip ediyorlar, 
genel kurullarımızı da takip ediyorlar, etmek zorundalar. Çünkü bir borç-alacak ilişkisi var 
aramızda, kendileriyle buluştuğumuz zaman da anlatıyoruz ve gururla ifade etmek istiyorum ki, 
borçlu olduğumuz Bankalar Birliği konsorsiyumu yöneticileri, bana ve arkadaşlarımla yaptığımız 
toplantılarda şunu söylüyorlar. Çünkü onlara da sizlere nasıl anlattıysam, bu borcu nasıl tasfiye 
etmeyi düşündüğümü anlattıysam, onlara da o şekilde anlatıyorum.  
Tebrik ediyorlar ve reelde zaten yani üzerlerinde ipotek olduğu için, üzerlerinde takyidatlar 
olduğu için de günbegün projenin oluşumunu ve gelişimini takip ettikleri için, bunun olmazsa 
olan, olması olasılığının yüksek olması ve böyle bir faaliyetin takdirle karşılanması gerektiğini de 
yüzümüze karşı söylüyorlar. Onun için, sanki bunları hiç bilmiyormuş gibi sanki bunları hiç 
duymamış gibi, bu kürsüden sizlere hitap ederken, değerli Galatasaraylılara hitap ederken, bizi 
izleyenlere, Türkiye'deki bütün Galatasaraylılara, Türk kamuoyuna bu kürsü, önemli bir kürsü. 
Bu kürsüden sarf edilen lafların, söylenilen sözlerin büyük önemi var. Burası Galatasarayın en 
yüksek organı. İstişare etmek için en yüksek organı. 
Dolayısıyla eğer bir konuda yorum yapıyorsanız, bunu bilerek, bunu bilmiyorsanız sorup 
öğrenerek yorum yapmanız, çünkü burada ifade edilen şeylerin hepsi, bütün kamuya, her tarafa, 
bankalara, her tarafa yayılıyor. O itibarla, benim tavsiyem, evet gündemi takip edilmemiş 
olabilir, bilgi sahibi olunmamış olabilir. Her ne konu varsa, kapım açık. Kapım açık. Onun için, 
ben özellikle buradan yapılan yorumların önemli olduğunu ve buradan yapılan yorumların, 
gerçekle bağdaşması gerektiğini düşünüyorum. Ayrıca, Hayri abi, proje kitapçığımızı gösterdi. 
Seçimden evvel de bunu şey yapmıştık. Söylemiştik. Mayısa kadar inşallah, büyük bir faaliyet 
içindeyiz, sizlere verdiğimiz sözü tutmak, sizlere söz verdiğimiz projeleri yerine getirmek üzere, 
bunun başarılı bir şekilde sonuçlanmasını da, Mayısa kadar göreceğimizi düşünüyorum. 
Hepinize saygılarımı sunuyorum efendim. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
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Bir dakika, sayın başkana teşekkürler. Açıklamaları için. Sayın Hayri Kozak, son söz üyeye aittir, 
prensibimiz gereği, cevap hakkını kullanacak. Buyurun Sayın Hayri Kozak. Ben de yol yakından 
acaba, Başkanlıktan çekileyim mi diye düşünmeye başlamıştım. Buyurun. 
 
Hayri Kozak 
Şimdi, şimdi efendim, çok teşekkür ederim başkan, kimseyi sıkmayacağım, siz dahil, şimdi 
başkan bana direk hitap etmedi, onu bilerek geldim. Zaten biz 3 kişi konuştuk başkan ya, hep 
aynı şeyleri söyledik, sen bu kürsüden konuşmalara dikkat edin. Biz hain değiliz. Bakın çok net. 
Biz hain değiliz, ne o arkadaşlarım, burada bugün, özellikle bugün burada laf etmiş 
arkadaşlarımın hepsi benden daha iyi Galatasaraylıdır. Siz de bunu bilin. Yani bu nasıl şey? 
Burada gelin, sözlerinize dikkat edin. Ya burada birliği, bütünlüğü, yani bizler mi bozuyoruz? Bu 
arkadaşlar mı? Kişilikle görüşlerini söylüyorlar. Hepiniz, siz de onların hepsini teker teker 
tanırsınız. Burada siz kulübün başkanı olarak her türlü sözü etmekte hürsünüz. Ama onun 
uzandığı noktalara da biraz hassasiyet gösterin. Bunu söyleyeceğim. Galatasaray hepimizin 
başkan. Teşekkür ederim tekrar. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Sayın Hayri Kozak’a teşekkürler. Söz hakkını kullandı. Değerli hazirun, 2021 yılında, toplantıyı 
kapatacağım, sadece kısa bir açıklama vereyim. Bu 2021-2024 döneminin son divan 
toplantısıydı, aslında olağanüstü olduğu için, malum seçim dönemine girdik. Sadece 9 Mart günü 
Galatasaray lisesinde, 10-15 saatleri arasındaki divan seçimine katılım sağlamanızı ve divan 
üyesi, divan üyeleri olarak katılmanızı biz divan ekibi olarak, başkanlık divanı olarak hassaten 
rica ediyoruz. Takdir sizlerindir. Dolayısıyla bu dönemin son toplantısı olarak, saat 14.55 Şubat 
ayı olağanüstü divan toplantısı oturumunu kapatıyoruz. İyi ve sağlıklı günlerde görüşmek üzere, 
hoşça kalınız.  
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Aykutalp Derkan (6833) 
Başkan 

 

 
 
 
 
 
 
 
 

İbrahim Ziyal (6329) 
Başkan Yardımcısı 

Sonay Kale (9001) 
Başkan Yardımcısı 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

Z. Nilüfer Sanvar (7167) 
Yazman 

Ali Tüzmen (8377) 
Yazman 

 
 
 


